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Styrelse har under året haft fem möten. 

Föregående ordförande hade sett till att det inte fanns några ouppklarade saker för styrelsen 

att ta tag i, så det har varit ett ganska lugnt år.  

Ekonomin är förnärvarande god i byn. 

Anslutning av fastigheter i byn till bredband pågår fortfarande genom IP Only. 

Thord Jansson har sagt upp sig som vägfogde. 

En del träd som var viktiga att få bort är nu nedtagna utefter Västernäsvägen.  Det arbetet 

behöver fortsättas för att inte skada vägentreprenörens arbetsmaskiner. 

Skatteverket anser att Wästernäs byamän ska vara momspliktiga. Det pågår fortfarande en 

diskussion med skatteverket angående detta och i dagsläget har vi ännu inte fått svar på 

sista skrivelsen som är skickad till dem. 
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